
  Hammelev, 28. november 2021 

Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Vi anmoder Miljø- og Fødevareudvalget om foretræde hurtigst muligt. 

Vores statsskov, som ligger for enden af vores haver, er et samlingspunkt for byernes borgere og deres 
aktiviteter. Derfor beder vi om foretræde for miljø- og fødevareudvalget, for at udtrykke vores bekymring i 
forhold til at bevare den frie og fredelige adgang til statsskovene 

I henhold til miljøministeriets planer om udlægning af 39% af de statsejede skove til NNP, ønsker vi kort at 
redegøre for: 

 Hvordan vores børn bliver frataget muligheden for sikkert at kunne benytte skoven. 
 Hvordan vi er med til at præge og tage ansvar for vores og andres brug af skoven på skovens 

præmisser. 
 De fatale konsekvenser det vil have for vores små lokalsamfund at blive hegnet inde. 

o Udvikling af byen. 
o Boligpriser. 
o Sundhed blandt borgerne. 
o Andre 

 Hvordan vi allerede er blevet frataget den fri bevægelighed i en stor del af vores lokalområde (Nord 
for Stevning Dam) 

 Hvordan der allerede den dag i dag, går kreaturer på de store lysninger i skoven. 
 

Med venlig hilsen 

Nine Vig Nielsen - Bestyrelsesformand Chilli Marstrup og borger i Marstrup 

Beboerforeningen Marstrup 

Michael Schønemann Rand - Bestyrelsesformand Børnenes Hus Hammelev og borger i Hammelev 

Patricia Nedergaard Nielsen – Forældrerepræsentant Børnenes Hus Hammelev og borger i Hammelev 
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